
 
Behandeld 
in datum 

Onderwerp Fractie Portefeuille
houder 

Inhoud Stand van zaken 

07-04-
2025 

Evaluatie 
eenmalige 
subsidies 

CU PVV Rommel, E. Gedeputeerde ROMMEL: Nou. Nee. Als ik dus nu 
even dan goed samenvat, dan wat ik zeg, boven de 
miljoen zullen wij een advies geven als GS en wij 
zullen door de oogharen kijken naar onder de 
miljoen, waarbij we dan, als we daar iets in zien 
waarvan we zeggen ‘nou, dat is wel een bijzondere, 
om maar zo te noemen, dan zullen wij die ook aan 
u voorleggen om die te evalueren bij de 
programmering van de te evalueren subsidies.   De 
heer KLEIN (ChristenUnie): Goed, dank u wel. Ja, 
dank voor deze toezegging. Dan is bij deze de 
motie ingetrokken. 

 

16-12-
2024 

Instrument 
flexibel 
programmeren 
(Kadernota 
2026) 

Groen 
links 

Rommel, E. Motie 157-16 december 2024. Meters voor de 
natuur: flexibel programmeren. Citaat 
constatering:  "Uit de Derde Begrotingswijziging 
2024 volgt dat Noord-Holland in 2024 (evenals in 
2023) naar verwachting 22 miljoen euro minder 
investeert in het ontwikkelen en beschermen van 
natuur dan begroot en dat deze onderuitputting 
structureel is; Er in 2022-2023 gewerkt is met 
overprogrammeren om te proberen deze 
structurele onderuitputting aan te pakken. Er 
daarvoor 23 reserveprojecten waren om op te 

 



 
pakken indien onderuitputting op zou treden en 
deze projecten in ieder geval deels nog op de 
plank zouden moeten liggen. Overprogrammeren 
nu formeel niet kan in verband met de 
begrotingssystematiek, maar flexibel 
programmeren wel mogelijk is."  gedeputeerde 
Kocken. Flexibel programmeren: En daar zeg ik 
eigenlijk namens mevrouw Rommel dat ze u 
eigenlijk graag een toezegging wil doen, dat we het 
instrument flexibel programmeren in den brede 
willen beschouwen en daar graag bij de kadernota 
bij u op terug willen komen. Dus deze motie zou ik 
u willen vragen nog even te heroverwegen en bij de 
kadernota verder te kijken of dat instrument in zijn 
algemeenheid, in dit geval in het bijzonder, een 
goed instrument zou zijn. 

02-12-
2024 

aanpak 
onderbestedin
g 

D66 Rommel, E. D66 verzoekt GS om voorafgaand aan de 
kaderbrief met een plan te komen hoe de 
onderbesteding wordt aangepakt.  Gedeputeerde 
Rommel benadrukt dat PS worden geïnformeerd 
over de onderbesteding voor de behandeling van 
de kaderbrief. In de Rekeningencommissie wordt 
nader ingegaan op het plan inzake de aanpak van 
de onderbesteding. Noot Griffie: plan van aanpak 
komt naar Cie Bestuur. 

T.b.v. 19 mei onderwerp is 
behandeld op 14-4-2025. 
Toezegging afgehandeld. 24 
maart 2025: De heer Van der 
Heijden (D66) vraagt aandacht 
voor de toezegging van 2 
december 2024 over de 
aanpak van onderbesteding. 
Hij merkt op dat de stand van 



 
zaken vanuit GS nog 
ontbreekt.  De heer Van der 
Heijden spreekt de wens uit 
dat gedeputeerde Rommel op 
14 april, tijdens de financiële 
dag, ingaat op de aanpak van 
onderbesteding. 
Gedeputeerde Rommel 
bevestigt dat het onderwerp 
op 14 april 2025 zal worden 
besproken. Zij geeft daarbij 
aan dat het niet om een 
volledig plan van aanpak gaat, 
maar dat er wel inhoudelijk 
op wordt ingegaan. 

02-12-
2024 

Analyse 
regeerakkoord 
eind 1e 
kwartaal 2025 

JA21 Dijk van, A. Mevrouw Uiterwijk (JA21) begrijpt goed dat het 
moeilijk is om een inhoudelijke zienswijze te geven 
omtrent het regeerprogramma omdat de 
uitwerking nog onduidelijk is. Daarom wenst JA21 
ook graag de toezegging dat PS een nieuwe 
zienswijze kunnen ontvangen aan het einde van Q1 
2025.  Commissaris van de Koning Van Dijk zegt 
toe dat PS een nieuwe zienswijze ontvangen aan 
het einde van Q1 2025. 

 



 
02-12-
2024 

MRA en Noord 
Holland Noord 

PvdA Olthof, J. De heer wagelaar (PvdA): .... De versterking van de 
MRA mag echter nooit leiden tot een achterstelling 
van de rest van Noord-Holland. Tevens dient er 
nadrukkelijk samenwerking te worden gezocht met 
reeds bestaande samenwerkingsvormen en 
trajecten. De PvdA overweegt op dit laatste punt 
een amendement.  gedeputeerde reageert op de 
eerste termijn: Hij zou een amendement inzake de 
achterstand van Noord-Holland Noord ingewikkeld 
vinden, want dit staat bij de MRA reeds op de 
agenda. Ook wordt hierover gesproken aan de 
MIRT-tafel. Bovendien is de samenwerking tussen 
de MRA en steden als Hoorn en Alkmaar steeds 
beter. Het is taak van de vertegenwoordiger van 
PNH om heel concreet naar het grotere belang te 
kijken en om de belangen van de rest van Noord-
Holland te behartigen. De gedeputeerde zegt toe 
om op alle dossiers, waaronder ruimtelijke 
ordening, wonen en mobiliteit, te kijken naar de 
samenwerking met Noord-Holland Noord. 

 

08-07-
2024 

mediafonds D66 SP 
CDA Volt 
en PVDD 

Dijk van, A. Motie M53, ingediend door D66, SP, CDA, Volt en 
de Partij voor de Dieren met als titel Versterking 
bestuurskracht door journalistieke controle.  
CdK(......): maar ik wil u wel toezeggen dat ik graag 
in de commissie met u het gesprek aanga over wat 

24 maart 2025: Mevrouw 
Alberts-Oosterbaan (SP) wijst 
op een eerdere toezegging 
van de commissaris van de 
Koning Van Dijk over het 



 
we nu precies willen bereiken en hoe we dat willen 
doen. Want zo'n fonds instellen, dat betekent ook 
een onafhankelijke commissie, bezwaar en beroep. 
Dus daar komt nog heel veel bij kijken. En dan is 
het over alle lokale media over heel Noord-Holland 
verdeeld natuurlijk maar een druppel op de 
gloeiende plaat als wij gaten willen vullen. U weet, 
we hebben veel lokale media op heel veel 
gebieden. Maar ik zeg u wel toe dat ik graag met u 
dat gesprek erover aan wil gaan, want ik voel wel 
met u mee hoe belangrijk deze functie, ook binnen 
onze provincie, is. (...) De heer MÜLDER (D66): 
Dank. Want volgens mij heeft u de motie enigszins 
anders gelezen dan dat ik hem heb bedoeld. De 
bedoeling was niet om de onafhankelijkheid van de 
journalistiek volledig te gaan garanderen met 
subsidies. De bedoeling was om deze gelden 
onafhankelijk weg te geven. Dus een soort van, de 
commissie bepaalt waar er onderzoek naar wordt 
gedaan. Maar in grote lijnen is puur en alleen het 
geld bedoeld voor de onderzoeksprojecten die 
worden gedaan naar het openbaar bestuur in 
Noord-Holland.  De COMMISSARIS VAN DE 
KONING: Ja, daarmee zou je bijna de bestaande 
journalistiek degraderen, dat ze dat op dit moment 

Mediafonds van 8 juli 2024. 
De commissaris gaf toen aan 
dat een verdiepend gesprek in 
de commissie mogelijk 
waardevol kan zijn. Mevrouw 
Alberts-Oosterbaan vraagt of 
de commissaris dit initiatief 
zal nemen. Commissaris van 
de Koning Van Dijk antwoordt 
dat is onderzocht hoe 
succesvol mediafondsen zijn. 
Conclusie is dat het vaak om 
kleine bedragen gaat, met 
beperkte impact. De 
initiatieven bereiken meestal 
slechts een klein deel van de 
provincie. Toch is hij bereid 
een document op te laten 
stellen zodat dit onderwerp in 
een commissievergadering 
besproken kan worden. De 
commissaris benadrukt dat 
echte invloed op media of 
communicatie waarschijnlijk 
meer financiële middelen 



 
niet zouden doen. Die signalen heb ik overigens 
niet. Dat het wellicht hier en daar knijpt bij heel 
veel lokale media, dat voel ik natuurlijk wel met u 
mee. Dat zie ik wel. Dus, nou ja, het feit dat wij al 
samen deze discussie hebben, is het misschien 
echt wel de moeite waard om daar in een 
commissievergadering met elkaar dieper op in te 
gaan en te kijken waar uiteindelijk dan het schip 
strandt, zoals dat heet. 

vraagt. Mevrouw Alberts-
Oosterbaan (SP) bevestigt dit 
document graag te ontvangen 
en dit onderwerp eventueel in 
de commissie te bespreken. 

24-06-
2024 

Kaderbrief 
2025: 
opnemen post 
onvoorzien ad  
6,5 miljoen 

BBB Rommel, E. Onder verwijzing naar "Inhoudelijke voorstellen Q 
post onvoorzien":  De heer Valk (BBB) vraagt de 
gedeputeerde om toe te zeggen dat, wanneer de 
uitkeringen vanuit Den Haag weer normaal worden, 
de € 6,5 miljoen op de onvoorziene post voor 2026 
tot en met 2028 terugvalt in de algemene reserve.  
Gedeputeerde Rommel zegt toe dat, wanneer de 
uitkeringen vanuit Den Haag weer regulier worden, 
de € 6,5 miljoen op de onvoorziene post voor 2026 
tot en met 2028 terugvalt in de algemene reserve. 

 

30-05-
2024 

Discussienota 
doneren oude 
laptops 

CU Beemsterbo
er, J. 

Op dit moment biedt de provincie de verouderde 
apparatuur aan bij leveranciers Sizo. Sizo heeft de 
referenties en certificaten om op de juiste wijze 
hardware af te voeren. De meeste oude hardware is 
defect en wordt maatschappelijk verantwoord 
verwerkt. Als de hardware nog bruikbaar is wordt 

 



 
het opgeschoond en door Sizo refurbished 
doorverkocht. Het verwerken van de hardware kost 
meer dan het oplevert, sinds de start van het 
contract in 2020  heeft de provincie 50.000 euro 
ontvangen. De overeenkomst loopt tot 6 juni 2024, 
de verlenging is reeds door de provincie 
aangevraagd. Het is mogelijk om bij Sizo aan te 
geven dat materialen of een donatie bij een aantal 
goede doelen terecht komt. De gedeputeerde wil 
met Sizo in overleg hoe dat op een goede manier te 
organiseren is. Hij vraagt van de Staten of zij de 
ambtelijke organisatie toevertrouwen dat zij het 
overleg met Sizo kunnen voeren en hen te vragen 
om te zorgen voor terugkoppeling naar de 
Commissie.   De heer Klein (ChristenUnie) vindt het 
een mooi voorstel van de gedeputeerde. Het is best 
ingewikkeld te organiseren, naast de bestaande 
afspraken. Doneren lijkt een goede insteek voor 
verkenning van mogelijkheden. Wanneer 
gedeputeerde toezegt dat hij met de uitkomst van 
het gesprek naar de Staten terugkomt en niet in 
een nieuw contract met Sizo aangaat die dit soort 
wijzigingen onmogelijk kan maken, dan lijkt het 
een prima voorstel.  Gedeputeerde Beemsterboer 
beaamt dat zijn toezeggingen in lijn zijn met wat 



 
de heer Klein vraagt. Het huidige contract had de 
gevraagde mogelijkheid ook al. Hij gaat werk 
maken om dit op de goede manier te organiseren. 

02-10-
2023 

Bezien 
afschrijvingste
rmijn 
smartphones 

CU Beemsterbo
er, J. 

"Onze laptops worden afgeschreven in een periode 
van vijf jaar, onze smartphones worden 
afgeschreven in een periode van drie jaar."  De heer 
KLEIN (CU): Dank u wel. Het was geen antwoord op 
mijn vraag. Dus dat laat ik eventjes. Maar ik ben 
wel wat verrast door het feit dat smartphones in 
drie jaar worden afgeschreven. Inmiddels geeft 
bijvoorbeeld Samsung al vijf jaar garantie, vijf jaar 
updates. Apple doet het volgens mij ook al een 
hele tijd. Fairphone geeft inmiddels acht jaar. 
Zouden we niet naar een langere 
afschrijvingstermijn kunnen gaan? En zo ja, wat is 
daarvoor nodig?  Gedeputeerde BEEMSTERBOER: Ja, 
ik vind eigenlijk dat de heer Klein wel een punt 
heeft, dat we wel eens zouden kunnen 
onderzoeken of daar niet een langere termijn voor 
gehanteerd kan worden. Dat kan ik natuurlijk niet 
hier zomaar staande de vergadering doen, maar ik 
begrijp wel de reden van uw vraag. Dus ik weet 
even niet hoe ik dat dan zeg. Volgens mij moet ik 
dan zeggen: ik kom daarop terug.  Gedeputeerde 
ROMMEL: Over de afschrijvingen en over de iPads 

Tbv commissie 16 okt 2023 
schriftelijke beantwoording 
ontvangen. "Drie jaar is voor 
de vervanging van telefoons 
op dit moment ook een goede 
termijn, al zien we dat de 
laatste 2-3 jaar Iphones en 
Samsungs wat sterker lijken 
te worden en dus mogelijk 
langer mee zouden kunnen 
gaan. Om te bepalen of ze 
ook een vierde jaar mee 
kunnen gaan, is eerst nader 
onderzoek nodig."   Cie 
Bestuur 16 okt 2023: Over de 
vraag van de Partij voor de 
Dieren zegt hij dat zijn 
toezegging in de 
Statenvergadering over 
langere afschrijvingstermijnen 
ook sloeg op refurbished 
gebruik.  De heer Klein 



 
wil ik even aangeven dat ik daar schriftelijk op 
terug zal komen. Dat proberen we voor de 
commissievergadering Bestuur waar de begroting 
in wordt behandeld, te doen. 

(ChristenUnie) verwijst naar 
de memo technische vragen 
ict-middelen en vraagt of het 
onderzoek naar langere 
afschrijvingstermijnen 
uitgevoerd gaat worden. 
Gedeputeerde Beemsterboer 
antwoordt bevestigend op 
deze vraag. 

17-01-
2022 

Interne 
Organisatie/ve
rduurzaming: 
Brief GS aan PS 
inz. 
Verduurzamin
g Eigen 
Organisatie 

 Beemsterbo
er, J. 

Gedeputeerde Pels meldt dat het om een 
groeidocument gaat. Bij de volgende versie zal de 
vraag van de PvdD over het belang van de 
eiwittransitie meegenomen worden 

T.b.v. Cie 19 mei: voorstel 
toezegging afgehandeld. zie 
onderstaande terugkoppeling 
d.d. 3 april 2025: Per 1 maart 
is het nieuwe contract met 
Facilicom ingegaan waar 
catering onderdeel van is. In 
het contract met de cateraar 
is opgenomen dat de cateraar 
zijn visie en plan van aanpak 
geeft op de wijze waarop zij 
gedurende de contractperiode 
een bijdrage levert aan het 
verduurzamen van eten en 
drinken zoals beschreven in 
de Voedselvisie 2020-2030. 



 
Hierin wordt bijgedragen aan: 
•stimuleren van korte ketens 
met lokaal geproduceerde 
producten en samenwerking 
met lokale indernemens 
•verantwoord geproduceerde 
producten, zoals biologisch 
en natuurinclusief •bijdrage 
aan de eiwittransitie: 
minimaal 60% plantaardig in 
2030 •reduceren van 
voedselverspilling  
•reduceren van 
verpakkingsmaterialen   
jaarlijks wordt dit door ons 
gemonitord. 

 


